
 

  REFERAT 06 
 

   
   
   
GASVÆRKSVEJENS SKOLE 

Byggeudvalgsmøde nr. 06 – første del 
  

   
Onsdag, 22. marts 2006 kl. 14.00  Tidspunkt 
   
Matthæusgade 37, 4.sal, lokale 410  Sted 
   
Marianne Risager-Hansen (MRH) Skoleleder  
Johnny Jens Sørensen (JJS)                    Leder af børnehaveklassen 
Pia Vejse-Petersen (PVP)                         Leder af børnehaveklassen 
Marianne Mark (MM) Grøn Vesterbro/forældrerep. 
Per Wigh                                                   Teknisk ejendomsleder 
Stella Bach (SB)                                        BUF 
Lene Jørgensen (LJ) KEjd 
Ludo Duys (LD)                                        Landskabsarkitekt 
Gunnar Skovby Hansen (GSH) BBP Arkitekter A/S 
Pernille Svendsen (PS) BBP Arkitekter A/S 

 Deltagere 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referent 

   
Tirsdag, den 4. april 2006  Udsendt 
   
Referat tilsendt mødedeltagerne, samt Jan Larsen (JL) og Jan Olesen 
(JO) fra ISC 

  

   
Byggeudvalgets arbejde er afsluttet  Næste møde 
   
Mødets forløb:   
LD gennemgik udearealerne. 
 
Kommentarer til udearealerne: 
PVP spurte til det store træ mod Gasværksvej, om det evt. kunne 
være en kastanje eller rødbøg. LD frarådede dette da der vil blive 
meget skygge, platanen er valgt for dens lette og åbne karakter. 
 
Afstanden mellem bålplads og edderkop forøges så det er muligt at 
komme igennem med mooncars m.v.. 
  
LD gjorde i sit oplæg opmærksom på at det er vigtigt at planterne 
passes og plejes, LD vil prøve at få pleje og vedligeholdelse i det 
første år med i budgettet. 
 
Der var generelt stor tilfredshed med projektet for udearealerne og 
omfanget af elementer. 
 
Spareforslag: 
Der blev aftalt følgende spareforslag, hvis licitationen bliver ugunstig:
· ved edderkoppen/spindelvævet laves der kun faldopbygningen, 
skolen vil derefter evt. selv kunne spare sammen til selve edderkop-
pen/spindelvævet 
·Plante bedene etableres, men uden planter. 
 
 
 
Rådgiverne takker byggeudvalget for et godt samarbejde omkring 
udearealerne. 
 

  

 



 

  REFERAT 07 
 

   
   
   
GASVÆRKSVEJENS SKOLE 

Byggeudvalgsmøde nr. 06 – anden del 
  

   
Onsdag, 22. marts 2006 kl. 15.00  Tidspunkt 
   
Matthæusgade 37, 4.sal, lokale 410  Sted 
   
Marianne Risager-Hansen (MRH) Skoleleder  
Johnny Jens Sørensen (JJS)                    Leder af børnehaveklassen 
Pia Vejse-Petersen (PVP)                         Leder af børnehaveklassen 
Marianne Mark (MM) Grøn Vesterbro/forældrerep. 
Per Wigh                                                   Teknisk ejendomsleder 
Stella Bach (SB)                                        BUF 
Lene Jørgensen (LJ) KEjd 
Ludo Duys (LD)                                        Landskabsarkitekt 
Gunnar Skovby Hansen (GSH) BBP Arkitekter A/S 
Pernille Svendsen (PS) BBP Arkitekter A/S 

 Deltagere 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referent 

   
Tirsdag, den 4. april 2006  Udsendt 
   
Referat tilsendt mødedeltagerne, samt Jan Larsen (JL) og Jan Olesen 
(JO) fra ISC 

  

   
Byggeudvalgets arbejde er afsluttet  Næste møde 
   
Mødets forløb:   
PS gennemgik og udleverede tegningerne for projektforslaget. 
 
Kommentarer til projektet: 
Bygning 1, kælderen: 
Der skal i kælderen indrettes omklædning og brus til teknisk persona-
le. 
 
Bygning 1, stueetagen: 
Køkkenet ønskes placeret i det store opholdsrum. 
Gang og garderobe ønskes slået sammen til et stort rum. 
 
Bygning 1, 1.sal: 
MRH ønskede en dobbeltdør mellem personalerummet og møde-
rummet, sådan som det oprindeligt var tænkt. 
 
Bygning 1, 2.sal: 
Der var et ønske om køkkenfaciliteter i indskolingsværkstedet. 
 
Bygning 1, 3.sal: 
MRH meddelte at skolen har fået foræret en keramikovn. Rådgiverne 
undersøger om der evt. skal forstærkning til for at den kan placeres i 
keramikrummet. 
 
Bygning 2, stueetagen: 
Der åbnes ikke op fra kantinen til det gamle bogdepot, trappen 
overdækkes som hidtil planlagt, men rummet bruges til skolevejled-
ning. 
 
Bygning 2, 3. sal: 
Skolevejledningen laves om til lektiecafe for de ældste elever. 
 
 

  



 
 
 
 
 
 
 
 

 2

Rådgiverne indarbejder kommentarerne i projektet og udsender 
udkast til projektforslag d.8. april. ( 10 stk. til MRH, 1 stk. til LJ og 1 
stk. til SB) Godkendelsen af projektforslaget skal foreligge senest 
d.20. april fra byggeudvalget. 
 
 
 
Dette møde var byggeudvalgets sidste møde. LJ oplyste at byggeud-
valget vil blive sammenkaldt igen, hvis licitationen bliver ugunstig, 
og det er nødvendigt at foretage besparelser. 
 
Rådgiverne takker byggeudvalget for et godt samarbejde. 
 

 



Godkendelse af projektforslag - mailkorrespondance 

 
Fra: Marianne Risager-Hansen  

Sendt: 19. april 2006 20:34 

Til: Pernille Svendsen; Claus Nielsen; Johnny Jens Sørensen; Lene Jørgensen; Mads Lodberg; Marianne 

Mark; Marianne Risager-Hansen; Matilda Andersson; Natacha Gram; Pernille Koch Laursen; Pia Weise 

Pedersen; Sidsel Boysen; Stella Bach 

Emne: Godkendelse af projektforslag 

Kære Pernille - og byggeudvalg 
  

  
Byggeudvalget hat nu haft mulighed for at give sit besyv med vedr. de sidste ændringer af projektplanen og 
da jeg ikke har modtaget indsigelser eller selv kan finde noget der ikke er som aftalt, må jeg konkludere at 
pklanen er godkendt i sin nuværende form af byggeudvalget. 
  

  
de bedste hilsner    Marianne 
 


